

5Days 4Nights
BUSAN + JEJU ISLAND
釜山 + 济州岛



Highlights 行程特点	
Asia's Artiest Town - Gamcheon Culture Village	"亚洲最艺术的村落" 甘川洞文化村
One of the Korea's Largest Seafood Market - Jagalchi Seafood Market	韩国最大海鲜市场之一 - 札嘎其海鲜市场
World's Largest K-POP Experience Hall - Play Kpop Museum	世界最大韩流体验所 - Play Kpop 博物馆
Well-preserved Cultural Heritage - Seongeup Folk Village	韩国古代村庄的原貌 - 城邑民俗村
Busan's Best Shopping Place - Seomyeon Shopping District	釜山市最佳购物地区 - 西面地下街

Special Meals | 特别美食:

- Jeju Grill Black Pork | 济州烤黑毛猪
- Seafood Hot Pot | 海鲜火锅
- Ginseng Chicken Soup | 人参炖鸡汤
- Korean Barbecue | 韩式烤肉
- Pork Bone Soup with Potato | 马铃薯猪骨汤

Hotel Breakfast · 2 Lunch · 3 Dinner

Cities	Nights	All 4-Star Hotel 全 4 星级酒店
Busan 釜山	1N	Hotel the Mark Haeundae
Jeju Island 济州岛	3N	Coop City Seopgwipo Hotel

*or similar 或同級

Tour Itinerary | 行程:

DAY 1 | KUALA LUMPUR → BUSAN

(Meal on Board | Lunch | Dinner)

- At **Yongdusan Park**, admire the whole city of Busan and photostop at **Busan Tower**.
- Gamcheon Culture Village** known for its steep streets, twisting alleys, and brightly painted houses, which have been restored and enhanced in recent years to attract tourism.
- Jagalchi Seafood Market**, Korea's largest seafood market, selling both live and dried fish.
- BIFF Square** gets its name from the Busan International Film Festival.
- Gukje Market** is one of Korea's largest traditional markets and is a place steeped in history.

第 1 天 | 吉隆坡 → 釜山

(机上用餐 | 午餐 | 晚餐)

- 在**龙头山公园**欣赏整个釜山市，外观**釜山塔**。
- 甘川洞文化村**，以其陡峭的街道，蜿蜒的小巷和色彩鲜艳的房屋而闻名，近年来这些房屋经过修复和改善，以吸引旅游业。
- 札嘎其海鲜市场**，韩国最大的海鲜市场，销售鱼和干鱼。
- BIFF 电影街广场**得名于釜山国际电影节。
- 国际市场**是韩国最大的传统市场之一，也是历史悠久的地方。



DAY 2 | BUSAN → JEJU ISLAND

(Hotel Breakfast | Dinner)

Take a domestic flight to 'The Hawaii of Korea' – Jeju Island.

- Enjoy shopping time at **Seomyeon Shopping District**.
- Visit **Korean Ginseng Shop**, national treasure of Korea.
- Yongduam Rock** is a popular oceanfront volcanic rock formation in the shape of a dragon's head.
- Mysterious Road** is an Offbeat attraction with the optical illusion of a downward-sloping hill.
- Play Kpop Museum** with holographic music shows, history exhibits and a be-the-star experience.

第 2 天 | 釜山 → 济州岛

(酒店早餐 | 晚餐)

乘搭内陆班机飞往素有“韩国夏威夷”之称 - 济州岛。

- 在**西面地下街**享受购物乐趣。
- 高丽人参**为国宝，韩国人生活里少不了它。
- 龙头岩**，因 200 年前汉拿山喷出的熔岩堆积而形成，因岩石形状像浮上海面的龙头。
- 神奇之路**在旅途中来此小憩，领略一下这自然和人类的错觉创造出的神奇现象。
- 全世界最大的 **Play Kpop 博物馆**，让您与偶像超近距离接触！



DAY 3 | JEJU ISLAND

(Hotel Breakfast | Lunch | Dinner)

- Seongsan Ilchulbong** known as 'Sunrise Peak'.
- Seongeup Folk Village** an old-fashioned village featuring simple homes built of thatch and lava rock.
- The entire area of **Seopjikoji** located at the end of the eastern shore of Jeju Island and boasts a fantastic scenery on each season.
- Visit **Hoganbo**, a liver-protecting product and **local cosmetic shop**.
- Osulloc Green Tea Museum** which is Korea's largest tea museum and with the aim of introducing Jeju traditional tea culture.

第 3 天 | 济州岛

(酒店早餐 | 午餐 | 晚餐)

- 城山日出峰**被称为'日出山顶'，是一个典型的凝灰岩锥体，由 5 千年前浅海底的火山喷发形成。
- 城邑民俗村**是一座古老的村庄，设有由茅草和熔岩石建成的简单房屋，并设有标志性的石像。
- 涉地可支**位于济州岛的东岸，每季都有令人叹为观止的季节景色。
- 了解当地特产 - **护肝宝**和**彩妆城**。
- 雪绿茶博物馆**，这是韩国最大的茶博物馆，也是宣传济州茶文化之处。



DAY 4 | JEJU ISLAND

(Hotel Breakfast)

Enjoy your free and leisure time at Jeju Island.

第 4 天 | 济州岛

(酒店早餐)

在济州岛享用自由休闲时间。



DAY 5 | JEJU ISLAND → KUALA LUMPUR

(Hotel Breakfast | Meal on Board)

-**Local Products Shop** where you can get some local products.

Transfer to airport for your flight home.

第 5 天 | 济州岛 → 吉隆坡

(酒店早餐 | 机上用餐)

-**土产店**在此购买一些道地的土产。

送往机场乘搭班机飞往家园。

General Information 基本资料

For Agent use:

Tour Code 团号: KORS5

Printed Date: July 2019

The above itinerary is subject to change. Subject to the final confirmation and local tour operator final discretion. Pictures stated is for a marketing and illustration purpose. We suggest you to purchase travel insurance before you travel.

以上行程供参考，最后行程确定是以最终航班确认及当地旅游社之最终确定为准。所示图片仅供参考和营销用途。我们建议您在出发前购买旅游保险。行程以中文版本为准。